
Mohol to byť pekný týždeň 
v našom meste.  Jeden 
deň plný priateľských 
stretnutí s Moravákmi 
z Kopřivnice, ktorým sa 
páčilo naše námestie, 
naše akcie a najmä 
umelecká škola. Aj 
slávnostné vyhodnotenie 
najlepších športovcov sa 
nieslo v noblesnom duchu 
a so vzácnym hosťom, 
škoda len, že si nie všetci 
športovci a funkcionári 
prišli prevziať aj ceny. 
Pozitívnymi správami 
sú aj ďalší úspech 
bánovského gymnazistu 
v informatike, či vydanie 
novej knihy o Dubčekovi, 
alebo nominácia knihy 
Silvestra Lavríka Nedeľné 
šachy s Tisom do finálnej 
desiatky prestížnej 
literárnej ceny Anasoft 
litera. Naozaj to mohol byť 
pekný týždeň...

Ako čierny mrak, či 
rozprávkový zlý drak 
sa nad naším mestom, 
či v mysliach a dušiach 
Bánovčanov vznášali 
negatívne reakcie čitateľov 
na článok o odmenách 
niektorých bánovských 
poslancov. Ľudia akoby 
stratili súdnosť a nevedeli 
si zrátať, čo je pravda a čo 
bulvár. Reakcie najmä 
na sociálnych sieťach 
iba potvrdzujú úroveň 
komunikácie. 
A opäť sa zamračilo aj nad 
samosprávnymi orgánmi 
mesta... 

 Alena Borszéková, 
 šéfredaktorka
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Najlepší športovci za rok 2016
V bánovskej Sieni slávy Ľuboslav Ježo, Ľubomír Matušík, Jozef Lipták a Martin Peterka

Na margo

Delegácia 
z moravskej 
Kopřivnice  
v našom meste

Rozmiestnenie 
veľkoobjemových 
kontajnerov

Stanovisko vedenia 
mesta i poslancov 
k medializovaným 
odmenám poslancov

Ples športovcov 
bol tradične 

príležitosťou, kde 
sa odovzdávali 
ocenenia najlepším 
športovcom za rok 
predchádzajúci. 
Tento rok priniesol 
hneď dve zmeny 
– oceňovanie 
sa presťahovalo 
do obradnej 
siene a porota 
po prvýkrát uviedla 
do Siene slávy 
štyroch bývalých 
výnimočných 
športovcov.

Slávnosť dostala nielen 
nové dôstojné miesto, ale 
primátor Marián Cho-
vanec privítal na  úvod 
ceremoniálu aj veľmi 
vzácnu návštevu. Všetkých 
najlepších bánovských 
športovcov a poslancov MsZ  
zrozumiteľnou slovenčinou 
pozdravi l veľv yslanec 
Ruskej federácie Alexej Leo-
nidovič Fedotov (viac o jeho 
návšteve na 5. strane). 

Moderátorka Blanka 
Kodajová predstavila tri-
násťčlennú porotu z  radov 
športovcov, z  komisie pre 
mládež a  telesnú kultúru, 
ale aj z  radov športových 
novinárov a  učiteľov 
telesnej výchovy.  Hodnotili  

Miroslav Nagy, Tomáš 
Paško, Milan Kráľ, Dušan 
Senčík, Peter Boďo, Dušan 
Jankovič, Radoslav Kušnier, 
Ján Ďuračka, Ľuboslav 
Ježo, Marián Petrík, Ondrej 
Kubala, Richard Makýš 
a Peter Jakubík. Títo rozhodli 

o víťazoch v štyroch kategó-
riách i o tých, ktorí ako prví 
„vošli“ do bánovskej Siene 
slávy. Najlepší traja z každej 
kategórie si  z  rúk primátora 
Mariána Chovanca prevzvali 
víťazné trofeje a  z  rúk 
poslanca MsZ Richarda 

Makýša, predsedu komisie 
pre mládež a telesnú kultúru 
pri MsZ, diplom a  darček 
mesta. Ocenení športovci 
zároveň spečatili svoj úspech 
aj vlastným podpisom 
v pamätnej knihe mesta.

Najlepší športovci za rok 2016 – zľava Róbert Valach, Eva Turková, Alica Niková (v popredí), Karolína Matušincová, 
Stanislav Turoň, na foto chýba Lukáš Bátora Foto: A. Borszéková

Pokračovanie na 4. strane >>
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MsZ
Primátor Marián 
Chovanec zvolal na 
pondelok 27. marca 
2017 zasadnutie 
Mestského zastupiteľstva 
v Bánovciach nad 
Bebravou, ktoré sa 
uskutoční od 14.30 h 
v jedálni Základnej 
školy  Partizánska. 
Zúčastniť sa môžu, ako 
vždy, aj občania...

Čistenie 
Dubničky
počas premávky
 v utorok 21. marca 
– ulice: Lúčna, Žitná, 
Slatinská, A. Dubčeka 
 v stredu 22. marca  - 
ulice: Mojmírova, Kuku-
čínova, Matice slovenskej, 
Komenského
 vo štvrtok 24. Marca – 
ulice: Rastislavova, Cyrila 
a Metoda, Gorazdova
Prosíme občanov 
príslušných obytných 
domov o rešpektovanie 
uvedeného upozornenia! 

Vedeniu mesta a Tedosu 
bola adresovaná pochvala 
občianky: 
Dobrý deň, touto cestou 
sa vám chcem poďakovať 
za zberanie zimného 
posypu. Každým rokom sa 
stávalo, že ste dosť neskoro 
reagovali na túto potrebnú 
údržbu, ale veľmi sa mi 
páčilo, že ste to robili 
aj v nedeľu (nebolo na 
ulici toľko áut) . Taktiež 
vyzdvihujem profesio-
nálnu prácu vodiča čistia-
ceho motorového vozidla, 
ktorý si v spätnom zrkadle 
kontroloval, ako sa 
zmetanie darí dostať do 
priestoru vozidla, niekedy 
sa vracal aj dvakrát aby to 
bolo 100 %. Ďakujem za 
precízny prístup k danej 
práci a želám Vám aby 
ste dostávali od občanov 
vždy veľa pozitívnych 
hodnotení.
 Jana Kyselicová

Zámer
Mesto Bánovce n. B. 
vyhlasuje zámer - 
ponuka na nájom 
nebytového priestoru 
v stavbe Domu služieb 
na Námestí Ľ. Štúra 
s. č. 6 v Bánovciach nad 
Bebravou.  Ide o nebytový 
priestor nachádzajúci sa 
na 1. nadzemnom podlaží 
s výmerou 134,30 m2. 
Bližšie informácie získate 
na www.banovce.sk. 

Oznamy 
mesta

SOM občan, mám názor... Tramta rata !... 
„...tramta rata tata bum! 

Dáva sa na všeobecnú zná-
mosť...“ - ozývalo sa z hrdla 
hlásnika s bubnom ešte tak 60 
a viac rokov dozadu, keď bolo 
treba v dedinách i mestách 
zverejniť medzi pospolitým 
ľudom slovenským dajaký 
oznam či nariadenie vrch-
nosti. Pravda, doba pokročila 
a dnes, v 21. storočí k tomuto 
účelu slúži obecný rozhlas, 
regionálne noviny, dokonca 
v mnohých mestách vlastná 
televízia! A aj internet. Sme 
radi, že k takýmto mestám 

sa radí i to naše. Ibaže… 
Áno, mestský rozhlas už 
máme dlhé roky. Dokonca 
rozhlas je zavedený aj v jeho 
mestských častiach, čo sú 
v súčasnosti obce ležiace 
najbližšie k Bánovciam 
a  výstavbou, komuniká-
ciami, inžinierskymi sieťami 
aj administratívne sú spojené 
v jeden mestský celok. 
Škoda len, že to ale neplatí 
v prípade zabezpečenia 
informovanosti občanov 
práve v týchto častiach… 
Ich rozhlas prostredníctvom 

predsedu či poverených 
členov výboru mestskej časti 
v prevažnej miere informuje 
iba o tom, čo sa špecifi cky, 
aktuálne týka danej lokality. 
Ostatné oznamy a infor-
mácie z diania v meste sa tu 
občania dozvedia, len ak sa 
náhodou nachádzajú v meste 
v čase vysielania mestského 
rozhlasu. Mohli by sa aj 
z  Bánovských novín, keby 
ich dostávali pravidelne a nie 
„podľa počasia“, či z BTV, 
keby boli káblové rozvody 
dotiahnuté aj k nim… a tiež, 

keby organizátori týchto 
podujatí o nich nezabudli 
informovať uvedené médiá 
dopredu! A tak sa často 
o rôznych schôdzach, užitoč-
ných besedách, prednáškach, 
zájazdoch – i do divadiel, 
posedeniach, zábavách - 
hlavne dôchodcovských 
i športových podujatiach 
dozvedia z mestských médií 
až po „funuse“. Alebo aj 
vôbec… ! Škoda, že na 
mestské časti sa nemyslí aj v 
prípade istého štandardného 
informačného servisu ako 

v prípade výrubu a  výberu 
daní. Napríklad už pri 
zavádzaní, či aspoň pri 
rekonštrukciách rozvodov 
obecného rozhlasu s tým, 
že na vyhlásenie interných 
oznamov príslušnej mestskej 
časti by sa ústredňa prepla 
na „malý“, interný okruh. 
Tak, ako je to napríklad aj 
v susednom Partizánskom… 
Neviem, či to „tramta 
rata tata bum!“ v úvode 
minulého storočia nebolo aj 
výhodnejšie?!

 V. Laluch

Zberný dvor odpadov po novom
Minulý týždeň bolo 

v  zbernom dvore pri cin-
toríne rušno a  slávnostne. 
Za účasti primátora mesta 
Mariána Chovanca, ria-
diteľa spoločnosti Tedos 
Róberta Barana a ďalších bol 
prestrihnutím pásky sláv-

nostne uvedený do nového 
života staronový zberný 
dvor. Novým prevádzkova-
teľom sa stala fi rma Tedos, 
ktorá od polovice marca 
rozšírila prevádzkovú dobu 
od siedmej do sedemnástej 
hodiny počas pracovných 

dní a  v  sobotu od ôsmej 
do dvanástej. Sem môžu 
Bánovčania nosiť všetok 
odpad zadarmo, okrem 
stavebného, ktorý je spo-
platnený za symbolickú 
cenu 15 eur za tonu.  Navyše 
v  zbernom dvore pribudli 

úplne nové kontajnery na 
elektroodpad.  Zberný dvor 
bude naďalej slúžiť len a len 
pre občanov nášho mesta 
a  nie pre podnikateľské 
subjekty, či pre občanov 
z iných obcí, preto sa každý 
musí preukázať občian-

skym preukazom. Občan 
s  odpadom sa prihlási 
zodpovednému pracov-
níkovi fi rmy Tedos, ktorý 
ho s  odpadom usmerní 
a  zároveň dovezený odpad 
preberie a zaeviduje. 
 (ab)

Stanovisko poslancov mestských častí k nepravdivým informáciám v denníku Nový čas

Žiadne odmeny sme si neschválili!
Vážení 

občania, 
neviem, čo sa 
v tomto našom 
meste deje, 
nechápem, 
prečo niekto 
z vedenia mesta 
účelovo podsúva 
nepravdivé 
informácie 
médiám, v tomto 
prípade Novému 
času. Vedome 
TEN NIEKTO 
uráža poslancov, 
znevažuje našu 
prácu a nie je to 
prvýkrát. 

Takéto odporné prak-
tiky, manipulácia s  infor-
máciami, ponižovanie 
ľudí v  očiach verejnosti, to 
skutočne nedokáže robiť 
hocikto! O  tomto by vedeli 
písať aj mnohí zamestnanci 
mesta, keby tak mohli!

Vážení občania, 
my, poslanci mesta sme 

si neschválili žiadne odmeny 
už niekoľko rokov. Ako 
poslanci mesta dostávame 
odmeny podľa Poriadku 
odmeňovania mesta, za 
prácu poslanca 88,30 eur 
za  jedno zasadanie zastu-
piteľstva, čo samozrejme 
neobsahuje len účasť na 
zasadaní zastupiteľstva, ale 
aj za prácu v kluboch a prácu 
medzi zastupiteľstvami. 
V  priemere poslanec 
mestského zastupiteľstva 
má príjem za   rok, za šesť 
zastupiteľstiev,  529,80 eur 
v  hrubom. Ak je zastupi-
teľstiev viac ako šesť, tak 
je to násobok 88,30 eur 
a  počtu zastupiteľstiev. 
Ak poslanec pracuje ako 
predseda  komisie, ktorá je 
poradným orgánom zastupi-
teľstva, alebo ak je poslanec 
členom Mestskej rady, alebo 
ak pracuje v  Zbore pre 
občianske záležitosti, teda 
je napr.sobášiacim, tak má 
podľa Poriadku odmeňo-
vania mesta za tieto činnosti 
už dlhodobo schválené 
odmeny, ktoré dostávame 
raz za štvrťrok. Ani za tieto 
práce sme si neschválili 
žiadne iné odmeny.

To, čo sme na poslednom  
zastupiteľstve mesta schva-
ľovali, boli odmeny pred-
sedom občianskych výborov 
v  štyroch mestských 

častiach pre 1. štvrťrok 
2017. Tieto odmeny vždy 
schvaľujeme štvrťročne, 
pretože predsedovia občian-
skych výborov vykonávajú 
mnohé činnosti mimo práce 
poslanca, ktorými sú napr. 
údržba cintorínov a domov 
smútku, správa kultúr-
nych domov, zabezpečujú 
aktivačné práce, kosenie, 
kultúrne podujatia, služby,  
ktoré mimo mestských 
častí zabezpečujú pre mesto 
dodávateľsky externé fi rmy 
a  žiadna externá fi rma by 
tieto práce za  441,50 eur 
isto nerobila. V  čistom je 
to cca 332,50 eur, suma, 
ktorá pokrýva aj náklady 
na telefón a  používanie 
súkromného motorového 
vozidla a pohonné látky pri 
zabezpečovaní týchto prác. 
Ak niekto z  vedenia mesta 
vedome znevažuje prácu 
týchto ľudí,  pravdepodobne 
chce, aby prestalo v  meste 
fungovať aj to, čo ešte 
doposiaľ aspoň v mestských 
častiach funguje. Pravdepo-
dobne TEN NIEKTO chce, 
aby predsedovia občian-
skych výborov rezignovali 
a  aby túto prácu následne 
mohol vykonávať DODÁ-
VATEĽSKY niekto iný, a už 
nie za 441,50 eur v hrubom, 
ale za 10 000 eur  mesačne. 
Veď napríklad správa 
a  údržba cintorínov mesta, 
bez mestských častí, stojí 

mesto ročne cca 45 000 eur.  
Niekomu bol asi v  tomto 
prípade sľúbený celkom 
zaujímavý kšeft .

Ak by som mala 
dokončiť tému ODMIEN, 
tak za rok 2016 sme zvyšo-
vali plat jedine primátorovi 
mesta. Je zaujímavé, že  

nikto z Mesta neinformoval 
o  tejto skutočnosti médiá, 
o  tom, že poslanci  mesta 
od 1. mája 2016 zvýšili plat 
primátora zo sumy 2 233 
eur mesačne na sumu 3 016 
eur  mesačne (ročne je to  
36  192 eur). Po zvýšení 
platu primátora už štvrť-
ročné odmeny predsedov 
občianskych výborov boli 
v poriadku, už ich primátor 
nemusel vetovať, tak ako to 
bolo v roku 2015.

Na záver, vážení 
občania,  je na zamyslenie 
aj téma odmien najbližších 
spolupracovníkov primá-

tora  nášho mesta, o čom pán 
primátor zámerne neinfor-
muje verejnosť a o  ktorých 
rozhoduje LEN ON SÁM. 
Podľa platných právnych 
noriem je to síce jeho kom-
petencia, ale ak sa pozrieme 
do rozpočtu mesta,  tak 
suma týchto odmien sa 
za správu mesta  v  roku  
2017 vyšplhala na sumu 
710 200 eur, čo v porovnaní 
s rokom 2013 je  o 118 253 
eur viac.  Ak k  tejto sume 
pripočítame aj odvody na 
sociálne a  zdravotné pois-
tenie, ktoré s odmeňovaním 
zamestnancov súvisia, tak  
už je to čiastka 158 459 eur. 
Pekná sumička, však?

Nakoľko aj toto sú 
verejné fi nancie, s  ktorými 
je potrebné nakladať 
efektívne a hospodárne 
a  podľa pána primátora 
je všetko v  našom meste 
transparentné, vyzývam 
pána primátora, aby zve-
rejnil transparentne úhrn 
vyplatených zdaniteľných 
príjmov vedúcich zamest-
nancov mestského úradu za 
rok 2016  -  prednostka MsU, 
vedúci odborov, vedúci 
oddelení, hovorca mesta, 
náčelník mestskej polície. 

Keď teda  riešime 
odmeny poslancov,  tak 
teda riešme odmeňovanie 
všetkých.

 Mária Hajšová,  
 poslankyňa MsZ 

Suma týchto 
odmien sa za správu 
mesta v roku  2017 
vyšplhala na sumu 
710 200 eur, čo 
v porovnaní s rokom 
2013 je  o 118 253 eur 
viac.
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Priatelia z Kopřivnice v Bánovciach
Prvý a dobrý krok k spolupráci v oblastiach kultúry, školstva, sociálnych vecí i medzi seniormi 

Štrnásty 
marec patril 

prvému stretnutiu 
so zástupcami 
moravskej 
Kopřivnice na pôde 
nášho mesta. 
Pracovné raňajky 
na magistráte 
absolvovala 
osemčlenná delegácia 
v spoločnosti 
primátora Mariána 
Chovanca, ďalších 
zástupcov mesta 
a spoločenských 
organizácií.

Z  Kopřivnice, s  ktorou 
malo naše mesto kedysi 
veľmi priateľský vzťah 
najmä cez automobilový 
priemysel a „tatrovákov“,  
pricestovali predstavitelia 
z rôznych oblastí kultúrno-
-spoločenského života, 
ktorým sa venovali kole-
govia v odbore z Bánoviec. 
Cieľ bol jasný – ukázať 
im, ako a  čím žije naše 
mesto, ako to u nás funguje 
a podeliť sa tak so skúsenos-
ťami ako aj s problémami. 

Vedúcim moravskej 
delegácie bol Zdeněk 
Babinec, člen Rady mesta 
Kopřivnice a  riaditeľ 
Základnej umeleckej školy 
Zdeňka Buriana.  Sociálne 
veci a  zdravotníctvo zastu-
povala vedúca tohto odboru 
Lenka Galiová, ktorá sa 
s  kolegyňou z  bánovského 

MsÚ Janou Záhumenskou 
a  s moravskými aktív-
nymi seniormi Zdeňkom 
Klečkom a  Antonínom 
Vurstom stretli s  predse-
dami bánovských Klubov 
dôchodcov v Kultúrnom 
dome v  Dolných Ozorov-
ciach. Taktiež spoločne 
zavítali do Domu sociál-
nych služieb Archa, kde sa 

hravou formou zoznámili 
s aktivitami klientov.

O b l a s ť  k u l t ú r y 
z Kopřivnice zastupovala aj 
Adriana Bartoň Polarczyk, 
riaditeľ ka Kultúrneho 
domu, a  oblasť cestov-
ného ruchu Lukáš Filip, 
vedúci Informačného 
centra a  manažér turis-
tickej  destinácie Lašská 

brána Beskyd. V  sprievode 
riaditeľ ky bánovského 
MsKS Zuzany Janáčovej 
navštívili naše Informačné 
centrum, redakciu Bánov-
skej televízie a Bánovských 
novín, mestskú knižnicu 
i priestory MsKS.

 Z  ďalších hostí spo-
meňme Vendulku Sopú-
chovú, referentku z  oboru 

školstva, kultúry a  športu,  
ktorá sa v sprievode Moniky 
Ašverusovej zo Spoločného 
školského úradu stretla 
v Centre voľného času 
s  riaditeľmi základných 
škôl a  niektoré školy aj 
navštívili. Okrem toho pani 
Sopúchová s Veronikou Štr-
bavou z folklórneho súboru 

Stanovisko k medializovaným odmenám niektorých poslancov mestského zastupiteľstva

Poriadok odmeňovania je verejne prístupný
Dňa 10. marca 

2017 bol 
v denníku Nový čas 
publikovaný článok, 
ktorý tendenčne 
informoval verejnosť 
o odmenách troch 
poslancov MsZ  
v našom meste. 
Uvedené informácie 
i obsah článku jeho 
autor žiadnym 
spôsobom s nikým 
z predstaviteľov 
mesta 
nekonzultoval, 
dozvedeli  sme sa 
o ňom až z vydania 
novín. 

Autor článku bez 
bl ižšieho v ysvet lenia 
publikoval výšku odmien 
troch poslancov za celý 
kalendárny rok 2016. Sumu 
nespochybňujeme, odmeny 
poslancov MsZ sú verejne 
dostupné na web stránke 
mesta. Minca odmien má 
však aj druhú stranu. Uve-
diem niekoľko faktov:

1.  Titulok článku 
v  prvom momente evokuje 
dojem, akoby si 31 000 eur 
na odmeny rozdelili títo 
traja poslanci, čo nie je 

pravda. Je to suma odmien 
pre všetkých poslancov MsZ 
a  na celý kalendárny rok. 
Ak si ju vydelíme počtom 
poslancov a  počtom 
mesiacov v  roku, tak 
priemerná hrubá odmena 
vychádza 136 eur/poslanca/ 
mesiac, čo je odmena 
porovnateľná s  odmenami 
poslancov v iných mestách. 
(31 000 : 19 : 12 = 136 eur). 
Samozrejme, že poslanci 
nemajú všetci rovnaké 
odmeny. Poriadok odme-
ňovania nie je nastavený 
na meno, ale na prácu. 
Ak je poslanec predsedom 
komisie mestského zastu-
piteľstva, člen mestskej 
rady, predsedom výboru 
mestskej časti, zabezpečuje 
úlohy, ktorými ho poverí 
mestské zastupiteľstvo, 
alebo primátor mesta, 
zúčastňuje sa zasadnutí 
MsZ - má odmenu vypla-
tenú za vykonané aktivity. 
Ak nepracuje v komisiách, 
nezúčastní sa zasadnutia 
MsZ – nedostane žiadnu 
odmenu. Odmena nie 
je vyplácaná paušálne, 
ale podľa počtu účastí 
poslanca na práci orgánov 
mesta. Odmeny schvaľuje 
mestské zastupiteľstvo 
uznesením.

2.  Menovaní traja 
poslanci sú predsedami 
výborov mestských častí 
(VMČ). Vykonávajú v nich 
prácu vysoko nad povin-
nosti poslanca mestského 
zastupiteľstva, vykonávajú 
prácu porov nate ľ nú 

s  prácou starostov obcí. 
V  uvedených mestských 
častiach občania dokonca 
už celé desaťročia oslovujú 
týchto poslancov titulom 
starosta (starostka), keďže 
si tak v  priebehu rokov na 
ich pôsobenie zvykli, a  tak 
ho vnímajú. Občania sa 
na nich obracajú naozaj 
s  veľkým počtom rôznych 
požiadaviek. Verejných aj 
osobných. Títo poslanci 
zabezpečujú množstvo 
rozličných spoločenských, 
športových a  kultúrnych 
aktivít v  daných častiach 
mesta, v  prípade potreby 
sa podieľajú na realizácií 
hospodárskych funkcií 
mesta (odstraňovanie 
následkov havárií, kalamít, 

živelných pohrôm a  pod.). 
Mestská časť Biskupice má 
asi 400 obyvateľov, Dolné 
Ozorovce asi 850 obyva-
teľov, Horné Ozorovce asi 
450 obyvateľov. Starostovia 

„riadnych“ obcí s  takýmto 
počtom obyvateľov majú 
podstatne vyššie odmeny.

3.  Z  najvýraznejších 
aktivít, ktoré títo poslanci 
zabezpečujú, uvediem iba 
tie každoročne sa opa-
kujúce: futbalový turnaj 
O  pohár primátora mesta, 
Biskupickú jedenástku, 
Guláš fest, viaceré hasičské 
pre tek y,  fa š ia ngové 
sprievody, posedenia pod 
jedličkou, spoločenské 
stretnutia ku Dňu matiek, 
či MDŽ, Mesiaca úcty 
k  starším, zabezpečujú 
údržbu cintorínov, poh-
reby, kosenie verejných 
priestranstiev v  týchto 
častiach mesta, popri ofi ci-
álnom stavebnom dozore aj 
oni „ občiansky“ dozorovali 
rekonštrukciu verejného 
osvetlenia a výstavbu 
kanalizácie. Zabezpečujú 
množstvo aj súkromných 
spoločenských podujatí 
občanov z  danej lokality 
(okrúhle výročia narodenia, 
sobáša a pod.), lampiónové 
sprievody, majú v  správe 
majetok mesta v  týchto 
mestsk ých č ast iach: 
domy smútku, hasičovne, 
kultúrne domy, športové 
areály, detské ihriská, 
parky... riadia aj prácu tzv. 
aktivačných pracovníkov, 
opravy a údržbu zvereného 
náradia - kosačky, krovino-
rezy, hasičské zariadenia... 
Ak by všetky tieto činnosti, 
ale aj množstvo menších 
iných, ktoré život „v  obci“ 
prináša, nezabezpečovali 

a  mesto by ich muselo 
objednávať prostredníc-
tvom cateringových, kul-
túrnych, či iných subjektov, 
keďže na to nemá dosta-
točné vlastné kapacity, stálo 
by to mestskú pokladňu 
podstatne viac peňazí, než 
to stojí touto formou. Čin-
nosť týchto poslancov je pre 
mesto efektívna z  hľadiska 
riešenia potrieb občanov 
mestských častí i z hľadiska 
ekonomického. Poslanci 
v týchto častiach mesta žijú, 
dokonale poznajú ich prob-
lematiku a  sú takpovediac 
okamžite k  dispozícii pri 
riešení akýchkoľvek tamoj-
ších problémov.

4.  Odmeny, ktoré boli 
zverejnené v  predmetnom 
denníku, sú odmenami 
brutto, sú konečné a pred-
stavujú odmeny nielen za 
všetky vyššie uvedené akti-
vity vykonávané uvedenými 
poslancami takmer denne, 
veľmi často aj cez soboty 

a nedele, ale aj za ich účasť 
na práci orgánov mesta, ako 
som uviedol v  bode 1. Po 
zdanení odmien a  splnení 
odvodových povinností 
uvedeným poslancom 
zostáva z odmeny približne 
330 eur/ mesiac. Z odmeny, 
ktorú dostanú „do rúk,“ si 
ešte hradia platby za vlastné 
telefóny a kupujú pohonné 
hmoty do vlastných áut, 
ktoré používajú v súvislosti 
s  uvedenými aktivitami, 
takpovediac na služobné 
účely. 

Toto som považoval za 
potrebné verejne povedať, 
keďže zrejme nie je správne, 
aby boli škandalizovaní 
ľudia, ktorí reálne pracujú 
vo verejnom záujme, 
občania si ich opakovane 
zvolili za svojich poslancov, 
väčšinovo ich rešpektujú 
a reálne sa na nich obracajú 
v mnohých záležitostiach.

 Peter Bulík,
  zástupca primátora mesta

Vážení Bánovčania,
vzhľadom k  aktuálne riešenej kauze a  ner-

vozite, ktoré súvisia s  nedávnym článkom 
o  odmenách poslancom MsZ, uverejneným 
v  Novom čase, vyhlasujem nasledovné:
Uvedený článok nebol zverejnený na môj podnet. Všetky 
informácie o poslancoch a odmenách sú stále zverejnené 
transparentným spôsobom na webovej stránke mesta. 
Rozhovor bol uskutočnený len s poslancami a obyva-
teľmi nášho mesta, nie so mnou. Preto vyhlasujem, že 
redaktor nečerpal z mnou podaných informácií, ale iba 
zo všeobecne dostupných informácií, ktoré má každý 
občan k  dispozícii. Týmto sa úplne dištancujem od 
politických bojov, ktoré týmto cez médiá vznikli.

 primátor Marián Chovanec

Ak nepracuje 
v komisiách, 
nezúčastní sa 
zasadnutia MsZ – 
nedostane žiadnu 
odmenu. Odmena 
nie je vyplácaná 
paušálne,  ale 
podľa počtu účastí 
poslanca na práci 
orgánov mesta.

Pokračovanie na 6. strane >>
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Najlepší športovci za rok 2016
V bánovskej Sieni slávy Ľuboslav Ježo, Ľubomír Matušík, Jozef Lipták a Martin Peterka

V kategórii jednotlivcov 
mládeže sa víťazkou stala 
Karolína Matušincová 
z Hádzanárskeho klubu 
Sokol z družstva dorasteniek 
a žien. V dorasteneckej regio-
nálnej lige bola so 112 gólmi 
najlepšou strelkyňou druž-
stva a dokázala prekonať 
súperove brankárky stokrát. 
V 18-tich rokoch patrí medzi 
najväčšie talenty bánovskej 
hádzanej. Druhé miesto pat-
rilo Alici Nikovej z  Karate 
klubu Trend, ktorá sa za 
minulý rok stala Majsterkou 
Európy v  kata, Majsterka 
Slovenska v  kata a víťazkou 
Slovenského pohára v  kata. 
Tretím miestom bol ocenený 
Stanislav Turoň  z  FK 
Spartak, kapitán družstva 
starších dorastencov, ktorí 
sú po jesennej časti 3. ligy 
na prvom mieste. Veľký 
talent bánovského futbalu 
sa veľkou mierou pričinil 
o to, že naši dorastenci sú 
na 1.  mieste, nielen s  jeho 
9 gólmi, ale hlavne hrou, 
kde patrí suverénne medzi 
najlepších hráčov vo svojej 
kategórii. 

Z dospelých športovcov 
najviac bodov u poroty získal 
silák Róbert Valach z  MaJ 
Fit clubu, ktorý v  minulom 
roku ako reprezentant SR 

v silovom trojboji získal 
tituly Majster SR a Majster 
Európy v silovom trojboji  
a na majstrovstvách sveta 
v americkom Orlande získal 
striebro. Druhé miesto 
patrilo cyklistovi Lukášovi 
Bátorovi z  Klubu x-Road, 
ktorý v roku 2016 vyhral 
3.  miesto na podujatí „Cyk-
listické kritérium“  v  rámci 
Slovenského pohára a dva-
krát vyhral Slovenský pohár 
v  cyklokrose. Treťou naj-
lepšou športovkyňou sa stala 
hádzanárka Eva Turková 
z  HK Sokol. V  uplynulej 
sezóne bola so 122 gólmi naj-
lepšou strelkyňou družstva a 
v jesennej časti tohtoročnej 
sezóny je opäť so 65 gólmi na 
čele streleckej tabuľky, čím 
výrazne prispela k  prvému 
miestu družstva žien po 
jesennej časti I. ligy.

V  kategórii mládežníc-
kych družstiev najväčšie 
úspechy dosiahol starší 
dorast FK Spartak, čo 
ocenila aj porota. Zverenci 
trénera Tibora Zitu účin-
kujú momentálne v  3.  lige. 
V  súťažnom ročníku 
2015/2016 skončili na 
5.  mieste, v prebiehajúcom 
ročníku 2016/2017 sú po 
jesennej časti na 1. mieste 
s  jasnými ambíciami si toto 
umiestnenie udržať a tým 
postúpiť do 2. ligy. Druhé 

miesto udelila porota žiakom 
z Bánovského basketbalo-
vého klubu. Pod trénerskou 
taktovkou Jakuba Gajdoša 
sa im mimoriadne darí na 
turnajoch, kde v roku 2016 
skončili druhí na turnaji 
v Ostrave, následne zvíťazili 
na turnaji v Trnave a pred 
vstupom do novej sezóny 
v septembri zvíťazili na 
kvalitne obsadenom turnaji 
v Ostrave. Výsledkom toho 
bola aj pozvánka na medzi-
národný Vianočný turnaj do 
Plzne, ktorý sa uskutočnil 
pod záštitou FIBA, kde skon-
čili tretí. V ligovej sezóne sa 
im „ušlo“ tretie miesto  a len 
o chlp im unikol postup do 
fi nálového turnaja o Majstra 
Slovenska. Tretím najlepším 
športovým klubom sa stalo 
družstvo žiakov Mestského 
zápasníckeho klubu s viace-
rými trénermi. V roku 2016 
obhájili víťazstvo v krajskej 
žiackej lige medzi 14 druž-
stvami, čo sa ešte v niekoľko 
desaťročnej histórii žiackej 
ligy nikomu nepodarilo!

Najviac očakávanými 
boli výsledky v  kategórii 
d r u ž st iev dospelých. 
Prvenstvo si odniesli ženy 
Hádzanárskeho k lubu 
Sokol s trénerom Richardom 
Makýšom, účastníčky I. ligy. 
V sezóne 2015-16 skončili 
naše hráčky na 7. mieste 

a v novej sezóne sú po 
jesennej časti lídrom súťaže! 
„Striebrom“ boli ocenení 
muži Futbalového klubu 
Spartak s  trénerom Mar-
tinom Slovákom. V ročníku 
2015/2016 skončili v IV. lige 
Severozápad na celkovom 
4. mieste, v aktuálnom 
ročníku sú po jesennej časti 
na 2. mieste. Celkový počet 
40 bodov po polovici súťaže je 
najvyšším za posledné roky. 
Tretie miesto udelila porota 
Ženskému futbalovému 
klubu. V sezóne 2015/2016 
sa umiestnil na konečnom 
4. mieste v tabuľke v 2. žen-
skej futbalovej lige v skupine 
Západ. Ženské družstvo 
futbalistiek čestne repre-
zentuje a  zviditeľňuje naše 
mesto po celom Slovensku. 
V súčasnosti je na 6. priečke 
v  tabuľke po skončení 
jesennej časti sezóny 
2016/2017, pričom stráca 
na prvé miesto len 4  body 
a má pred sebou celú jarnú 
časť a môže tak zabojovať aj 
o víťazstvo.

Novou kategóriou v oce-
ňovaní športovcov je Sieň 
slávy. Porota rozhodla, že ako 
prvý do Siene slávy „vstúpil“ 
Ľuboslav Ježo, ktorý je päť-
násobným účastníkom Maj-
strovstiev sveta novinárov v 
behu na lyžiach, 25-násobný 
majster SR v behu na lyžiach 
novinárov, celkovo získal 
25 zlatých, 4 strieborné a 10 
bronzových medailí z týchto 
šampionátov. Medzi lyžiarmi 
novinármi sa stal v  roku 
1996  v  Colorade vicemaj-
strom sveta, v  roku 2002 
v  Taliansku získal bronz. 
V cestnom behu novinárov 
sa stal majstrom ČSSR na 
10 km a  je sedemnásobným 
majstrom Slovenska na 
5  km. V  pozemnom hokeji 
za Duk lu Topoľčany  
trojnásobným majstrom 
SR, v  ľadovom hokeji maj-
strom SR vysokoškolákov 
a  víťazom celoslovenských 
divízií v ľadovom hokeji ako 
brankár za Dubnicu a postu-
pujúci do SNHL. Považuje 
sa za zakladateľa ľadového 
hokeja ,  m i n i f utba lu , 
„Týždňa cyklistiky“, fut-

balových zápasov bývalých 
hráčov 1. Československej 
ligy v Bánovciach a cestného 
behu “Bánovská 25”. Aktívne 
hrával futbal, bol trénerom 
ľadového hokeja, ľahkej 
atletiky a  je už 45  rokov 
hlásateľom  a  moderátorom 
športových podujatí v meste 
a  okolí. V  minulom roku 
oslávil 70. narodeniny.

V  Sieni slávy bude mať 
navždy miesto aj bývalý 
futbalista Ľubomír Matušík. 
Ako hráč bol dlhodobou 
oporou a počas mnohých 
sezón vynikal hlavne svojou 
pozičnou obrannou čin-
nosťou a hlavne tvrdosťou 
v osobných súbojoch, ktoré 
málokedy prehrával. Po 
skončení hráčskej kariéry 
svoje skúsenosti odovzdával 
ako tréner, hlavne v mládež-
níckych družstvách, či už to 
bolo pri družstvách žiakov 
alebo dorastencov. Vychoval 
mnoho známych futbalistov, 
ktorí prešli „ cez jeho ruky“ 
a mnohí z  nich sa uplatnili 
vo vyšších súťažiach v rámci 
Slovenska.

Tretím držiteľom oce-
nenia v  Sieni slávy je Jozef 
Lipták. Bol nominovaný za 
celoživotný prínos pre kol-

kársky šport v našom meste. 
Presne pred štyridsiatimi 
rokmi, kedy bola dokončená 
výstavba novej bánovskej 
kolkárne, založil aj Bánovský 
kolkársky oddiel, ktorého sa 
stal predsedom na niekoľko 
rokov. Pre jeho výborné 

výkonnostné výsledky, vo 
veku 40 rokov, prejavilo 
oňho na 4 roky záujem 
susedné Partizánske, kde sa 
hrala 1. slovenská národná 
liga. Tiež sa zúčastnil fi nále 
majstrovstiev Slovenska jed-
notlivcov v Hlohovci v roku 
1985. Minulý rok sa dožil 
krásneho jubilea 75 rokov.

Štvrtým a  posledným 
„obyvateľom“ bánovskej  
Siene slávy je Martin 
Peterka, dlhoročný aktívny 
turista, cyklista a plavec, 
zúčastnil sa niekoľkých 
zahraničných expedícií, 
aktívne sa venuje aj vysoko-
horskej turistike a  skialpi-
nizmu, preto jeho nominácia 
prišla z KST. Napriek vážnej 
nehode, dlhodobej kóme 
a jeho súčasnému hendikepu 
to nevzdal, tvrdo na sebe 
pracoval a stále pravidelne 
aktívne športuje. Je vzorom 
bojovnosti a príkladom pre 
ostatných ľudí.

Slávnostné oceňovanie 
najlepších špor tovcov 
v  obradnej sieni sprí-
jemňova l i  v ystúpenia 
mladých ta lentovaných 
umelcov a  pedagógov ZUŠ 
D. Kardoša. Ukončilo ho 

poďakovanie primátora 
Mariána Chovanca nielen 
športovcom, ale aj trénerom 
i  rodičom za dosiahnuté 
výsledky a spoločný prípitok.  

 Text a foto:
  Alena Borszéková

Dokončenie z 1. strany >>

Ľubomír Matušík a Ľuboslav Ježo

Richard Makýš a Marika Striežencová zo Ženského 
futbalového klubu. 

Najlepší informatik v kraji je z bánovského gymnázia
Žiaci bánovského 

gymnázia v olympiáde 
v informatike  patrili a aj 
stále  patria k tým najlepším 
nielen v kraji, ale na celom 
Slovensku. Pred niekoľkými 
rokmi dokonca žiak Michal 
Korbela reprezentoval Slo-
vensko v medzinárodných 

súťažiach. Aj v súčasnosti 
študuje na gymnáziu výni-
močne nadaný a talentovaný 
informatik Lukáš Baláž zo 
sexty osemročného gym-
názia. V tomto školskom 
roku postúpil do krajského 
kola tejto súťaže v dvoch 
súťažných kategóriách: 

kategórii B, do ktorej patrí 
vekom, ale aj v kategórii 
A,  určenej žiakom tretieho 
a štvrtého ročníka SŠ. 
„Organizačný poriadok 
olympiády nepočíta s tým, že 
jeden žiak bude riešiť úlohy 
obidvoch kategórií krajského 
kola. Preto mal Lukáš Baláž 

na riešenie úloh obidvoch 
kategórií krajského kola 
len toľko času, ako ostatní 
súťažiaci v jednej kategórií 
– teda 4 hodiny. Lukáš 
dokázal, že je mimoriadny 
talent a napriek tejto časovej 
nevýhode zvíťazil v obidvoch 
kategóriách. V kategórii 

A postúpil do celoslo-
venského kola a koncom 
marca bude ďalej súťažiť 
s tými najlepšími z celého 
Slovenska,“ informuje 
Terézia Dolanová, vedúca 
predmetovej komisie MAT 
–INF. Ďalší žiaci - maturanti 
Marek Borik zo 4.A triedy 

a Peter Bolfa zo 4.B triedy 
sa zapojili do súťaže ProFIIt, 
ktorú organizuje Fakulta 
informatiky a informačných 
technológií STU Bratislava. 
Ich výsledky v korešpon-
denčnej časti im zabezpečili 
účasť v celoslovenskom kole 
v apríli v Bratislave.  (g)
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Múdre slovo pre dušu

Ruský veľvyslanec u nás 
Matias Bačko

Jakub Chocina

Sharon Zara Štefke

Jakub Belan

Matej Rosa

Leo Nociar

Andrej Zubaj

Nikolas Gardoš

Mária Naňová

Agáta Ondrášiková

Anna Bukovanová *1932

Ondrej Miština  *1984

Mária Čačková, rod. Sliepková *1933

 Spoločenská kronika

Narodili sa

Opustili nás

Prázdna je každá 
nacionálna márnomyseľnosť, 
ktorá v sebe nemá nijak ý hlbší 
základ. Ide koniec-koncov 

vždy o ľudstvo, ktorého 
členmi sme my spolu so všet-
k ými ostatnými národmi.

 Ľudovít Štúr

Mimoriadny a splnomocnený veľ-
vyslanec Ruskej federácie v Slovenskej 
republike  Alexej Leonidovič  Fedotov 
navštívil 15.marca 2017 Bánovce 
nad Bebravou. Kladne tak reagoval 
na pozvanie Petra Bulíka, predsedu 
diskusného Malomestského klubu 
živého slova, a prišiel do nášho mesta 
diskutovať o  aktuálnom svetovom 
dianí. Súčasťou návštevy J.E. bolo 
i  prijatie primátorom Mariánom 
Chovancom v obradnej sieni MsÚ. Po 
krátkej prehliadke centra mesta sa pán 
veľvyslanec zúčastnil   slávnostného 
vyhlásenia najlepších športovcov 
roka Bánoviec nad Bebravou, prebral 
s vedením mesta možnosti partnerskej 
spolupráce medzi Bánovcami nad 
Bebravou a  niektorým, veľkosťou 
a ekonomicky porovnateľným mestom 
z  Ruskej federácie a  pozval našich 
predstaviteľov na návštevu Ruského 
veľvyslanectva.  Od 16. hodiny začala 
v  zaplnenej kaviarni hotela Arkadia 
diskusia. Pán Fedotov prítomných 
zaujal svojou vysokou profesionalitou, 
odbornou erudovanosťou a  otvore-

nosťou,  s  akou odpovedal na otázky 
prítomných občanov. Po skončení 
diskusie ocenil záujem Bánovčanov 
o rôzne pálčivé témy svetovej politiky, 
priaznivú priateľskú atmosféru dis-
kusie i celej návštevy a poďakoval orga-
nizátorom za zrealizované podujatie.

Malomestský klub živého slova 
touto cestou ďakuje podpredsedovi 

SNS a  poslancovi NR SR Antonovi 
Hrnkovi a  Martinovi Mikušovi, 
predsedovi  OR SNS v Bánovciach nad 
Bebravou za výraznú pomoc pri zorga-
nizovaní návštevy ruského veľvyslanca 
v Bánovciach nad Bebravou, ktorí vyu-
žili svoje kontakty na ruskú ambasádu 
a stretnutie sprostredkovali.

 Tlačová správa MsÚ

Dnes píše Zuza.nka
V  práci mi konečne 

„padla“. Ešte rýchly nákup 
a  konečne domov. Mecha-
nicky vkladám potrebné 
a určite aj nepotrebné veci 
do nákupného košíka. 
Toto...toto...a ešte moje 
obľúbené víno...veď je práve 
v  akcii. Postavím sa do 
pomaly sa posúvajúceho 
radu ponáhľajúcich sa 
kupujúcich. Prichádzam 
k roboticky pôsobiacej, ale 
milej pokladníčke... vyme-
níme si robotické ,,dobrý 
deň“. Ťuk-ťuk-ťuk ... 
a zrazu - problém. V upo-
náhľanom rade zašumelo. 
„Čo sa deje?“ pýtam sa. 
„Nič vážne, to len systém  
vyžiadal overenie plnole-
tosti u kupujúceho alkohol.“ 

Víno, ktoré ešte ani nie je 
moje, už robí problémy. 
Keďže si pamätám, že 
v tridsiatich som sa naučila 
naspamäť svoje rodné číslo 
a treba kriticky priznať, že 
už ani vizuálne nevyzerám 
na sedemnásť, bolo mi  
hneď jasné, že je to len milý 
omyl... a ostatným vlastne 
tiež. Z uponáhľaného radu 
sa zrazu stali usmievajúci 
sa jednotlivci, ktorí sa 
spolu so mnou zabávali na 
tom, ako sa dá pri pokladni 
„vybabrať“ s  časom. 
Odchádzala som domov 
s  úsmevom osemnástky 
... v rukách ťažký nákup 
a  v  hlave starosti ženy 
môjho veku...

  (zb)

Tak sme ho poznali
Nová kniha o uhrovskom rodákovi Alexandrovi Dubčekovi 

V hoteli 
Partizán 

na Jankovom vŕšku 
bola 11. marca 
uvedená do života 
nová publikácia 
o Alexandrovi 
Dubčekovi, ktorú 
vydal kolektív 
autorov najmä 
zo Spoločnosti 
Alexandra 
Dubčeka.  

Zelenou ratolesťou 
namočenou v „domovine“ 
pokropili novú knihu 
starostka obce Uhrovec 
Zuzana Máčeková, syn 
Alexandra Dubčeka - Milan 
Dubček (na foto) a donor 
Vladimír Kováč, ktorí 
jej zaželali veľa vďačných 

čitateľov. Pozvaným hosťom 
sa prihovorili hostiteľ 
a  vydavateľ Jozef Škultéty, 
hlavní autori a  osobní 
priatelia a  spolupracovníci 
A. Dubčeka Ivan Laluha, 
Pavel Polák, a  syn Milan 
Dubček, ktorý v  súčasnosti 
pôsobí v  diplomatických 
službách. „O Alexandrovi 
Dubčekovi vyšli už mnohé 
knihy, publikácie, články 
a úvahy, ktoré približujú 
a hodnotia jeho život a dobu, 

v ktorej pôsobil, prevažne na 
základe bádania historikov 
v archívoch alebo v dobovej 
tlači. Publikácia, ktorú 
ponúkame do pozornosti 
čitateľa, má iný charakter. Je 
zostavená v podstate z osob-
ných spomienok a postojov 
spolupracovníkov Alexandra 
Dubčeka a jeho osobných 
priateľov, ktorí boli s ním 
a pri ňom v časoch dobrých 

i menej dobrých. Zvlášť by 
sme ale chceli pripomenúť, že 
publikácia prvýkrát obsahuje 
aj spomienky obyvateľov z 
rodného Uhrovca. Je v nich 
obsiahnutá autentická atmo-
sféra doby „tam dolu“ v obci, 
v regióne, kde prebiehal 
reálny život a zachytávajú aj 
osudy ľudí, ktorí nezmenili 
svoje hodnoty a postoje i za 
cenu obmedzovania občian-
skych a ľudských práv. Publi-
kácia obsahuje aj originálne 

osobné spomienky jeho syna 
Petra Dubčeka na detstvo 
i pohnutú dobu, ktorú rodina 
Dubčeka prežívala...“ toľko 
z  úvodu knihy, pod ktorý 
sa podpísali autori.  Prvým 
z  nich je syn Peter Dubček 
(zomrel v roku 2011), osobní 
priatelia a  spolupracovníci 
pána Dubčeka - Ivan Laluha, 
Pavel Polák a Teodor Baník,  
veľvyslanec USA Th eodore 

Sedgwick, či konzul 
v Nemecku Imrich Donath, 
spolubojovník v  SNP Fran-
tišek Hejl, predstavitelia 
Spoločnosti A. Dubčeka 
Jozef Škultéty, Teodor Baník, 
Ľuboš Racko Patrik Tomič, 
František Jaš. Pre obyvateľov 
bánovského regiónu sú zau-
jímavé spomienky Uhrov-
čanov na Dubčekovu dobu 
od  roku 1968 i  na osobné 
stretnutia s  ním. V  knihe 
spomínajú bývalá dlhoročná 

vedúca uhrovského múzea 
Mária Piačková, bývalá uči-
teľka a  funkcionárka uhro-
veckej ženskej organizácie 
Viera Čukanová, či bývalý 
poslanec obecného zastu-
piteľstva za Demokratickú 
stranu a jediný člen Dubček 
klubu Praha z nášho regiónu 
Ján Ardamica z Uhrovca. 

 Text a foto: 
 Alena Borszéková

Matičiari 
k dvojjazyčnosti

Miestny odbor Matice 
Slovenskej v Bánovciach 
nad Bebravou na svojom 
valnom zhromaždení 
7. marca 2017 v  MsKS 
vyhodnotil svoju činnosť 
a  zvolil, resp. potvrdil vo 
funkcii členov výboru. 
Okrem iného sa bánovská 
Matica slovenská pripojila 
k vyhláseniam Kongresu 
slovenskej inteligencie zo 
7. 2. 2017 v Ružomberku 
a miestnych odborov 
Matice slovenskej na juhu 
a západe Slovenska zo 
6.  3. 2017. Tieto inštitúcie 

v nímajú na r iadenie 
ministra dopravy Árpáda 
Érseka (Most – Híd) 
zaviesť dvojjazyčné tabule 
na železničných staniciach 
na tzv. menšinových úze-
miach aj v  obciach, ktoré 
nezodpovedajú zákonu 
ako hrubé porušenie 
zákona, ale i  porušenie 
štátnej suverenity SR. 
Preto dôrazne protestujú 
proti presadzovaniu nezá-
konnej dvojjazyčnosti na 
zvrchovanom území SR.  
 MO MS 

 Bánovce nad Bebravou

na
facebooku
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 KST Kamarát Uhrovec 
organizuje na prvú 
jarnú  sobotu 25. marca 
zájazd pre rodiny s deťmi 
ale i pre zdatných turistov 
turistický výlet na hrebeň 
Bielych Karpát - moravské 
kopanice Výškovec. Sú 
pripravené 5, 10, 14, 19 
a vyše 20 km trasy s pek-
nými výhľadmi a  náuč-
nými chodníkmi. Viac na 
facebooku KST Kamarát 

alebo www.kstkamarat.
com. 
  K lub slovenských 
turistov Bánovce nad 
Bebravou vás pozýva 
v  nedeľu 26. marca na 
celodennú túru z Brezovej 
pod Bradlom – Bradlo 
– Dobrá voda a  Sv. Kata-
rínka. Odchod spoločného 
autobusu o 7.30 h z  auto-
busovej stanice. Viac na 
www.kstbanovce.sk

KST pozýva

Priatelia z Kopřivnice v Bánovciach
Drienovec riešili možnosť 
účinkovania našich fol-
klóristov na niektorých 
akciách v  Kopřivnici už 
v  blízkej dobe.Ďalším 
kopřivnickým hosťom 
bol Karol Kočiš, predseda 
komisie pre medzinárodné 
vzťahy a člen výboru Klubu 
českých turistů, ktorý si 
vymenil informácie o turis-

tických aktivitách priamo 
s primátorom a predsedom 
bánovských turistov Mari-
ánom Chovancom. 

Vyvrcholením návštevy 
kopřivnickej delegácie bolo 
spoločné stretnutie na pôde 
Základnej umeleckej školy 
Dezidera Kardoša, kde ich 
privítal riaditeľ Silvester 
Lavrík. Študenti i  peda-
gógovia si pre hostí, ale aj 
pre ich bánovských kolegov 

pripravili prekvapenie vo 
forme mini workshopov, kde 
sa po skupinách postupne 
učili hrať na fl autu, tancovať 
ľudový tanec, maľovať na 
keramiku, či zvládnuť „hru“ 
s textom priamo na javisku  
Po náročnom dni si všetci 
oddýchli pri záverečnom 
umeleckom programe 
žiakov a učiteľov ZUŠ. 

Pod ľa v y jadrenia 
riaditeľa kopřivnickej ZUŠ 

Zdeňka Babinca, boli veľmi 
milo prekvapení obrov-
skými priestormi bánovskej 
umeleckej školy a  najmä 
tým, akej úcte a  podpore 
sa táto škola teší zo strany 
vedenia mesta. Už teraz 
obaja riaditelia ZUŠ plánujú 
prvé výmeny niektorých 
súborov a možno aj nejaký 
spoločný projekt, kde sa 
vystriedajú talentovaní žiaci 
a učitelia z oboch miest. Aj 

riaditeľku kopřivnického 
Kultúrneho domu Adrianu 
Bartoň Polarczyk nadchli 
niektoré naše odprezento-
vané podujatia, ako mul-
tižánrový festival Tu žijem, 
či letné besedy pod platanom 
alebo Kultúrne leto v mest-
skom parku. Nielen dvaja 
posledne menovaní, ale aj 
ostatní členovia delegácie 
z  moravskej Kopřivnice si 
pochvaľovali pohostinnosť 

Bánovčanov a zaujímavý 
celodenný program, ktorý 
pre nich pripravili. Všetci, 
vrátane primátora Mariána 
Chovanca, vyjadrili na 
záverečnom posedení v ZUŠ 
presvedčenie, že to bol prvý 
a  dobrý krok k  spolupráci 
na viacerých „frontoch“. 
K nim by sa malo pridať aj 
vzájomné stretnutie býva-
lých tatrovákov.  Text a foto: 
 Alena Borszéková

Dokončenie z 3. strany >>

Tri zlaté pre mladých zápasníkov z turnaja
Osem mladých bánovských 

zápasníkov sa 11. marca predstavili 
v Olomouci na 28. ročníku Memoriálu 
Jozefa Musila pomerne úspešne. V kon-
kurencií 113 zápasníkov z 15 oddielov 

obsadili naši chalani v hodnotení druž-
stiev pekné, ale nepopulárne štvrté 
miesto. O popredné umiestnenie medzi 
družstvami sa najvýraznejšou mierou 
pričinili Eros Čelechovský, Matúš 

Karas a Adam Stepien. Všetci meno-
vaní si z Čiech priviezli zlaté medaily. 
Naprázdno neprišiel ani Viliam Daniš 
a Denis Lastovica. Viliam obsadil 
druhé a Denis tretie miesto. (aj,mu)

BK Junior Komárno – BBK 61 : 15

Žiaci proti Leviciam víťazne

Svoj úvodný duel 
v  nadstavbovej skupine 
o  postup na Majstrovstvá 
Slovenska odohrali mladší 
minibasketbalisti Bánoviec 
na palubovke Komárna. 
Proti víťazovi základnej B 
skupiny nastúpili s priveľkým 
rešpektom, pričom neboli 

dôrazní v odstavovaní súpera 
a v osobnej obrane.  Pasivitu 
našich chalanov využilo 
Komárno vo svoj prospech, 
keď po sérii rýchlych protiú-
tokov si basketbalisti z juhu 
Slovenska vypracovali náskok 
32:10. Po veľkej prestávke sa 
Bánovčania zmobilizovali. 

Zlepšili obranu, pristupo-
vanie k  hráčom a  v  útoku 
si začali viac prihrávať. 
Tretia štvrtina stretnutia 
bola z nášho pohľadu dobrá, 
napriek tomu, že sme ju 
prehrali 5:9. Žiaľ, výkon zo 
začiatku druhej polovice 
stretnutia nedokázali naši 

mladí basketbalisti zopakovať 
a v poslednej štvrtine dovolili 
„obuvníkom“ hrajúcim 
s  veľkou chuťou svoj náskok 
zveľadiť na konečných 61:15. 
Body za BBK: Stanko 4, Pira 
4, Herián 3, Gajdoš A. 2, Filip 
2. Štvrtiny:  19:6, 13:4, 9:5, 
20:0. (aj)

Žiaci Bánovského bas-
ketbalového klubu odohrali 
12. marca proti ŠBK Junior 
Levice dva nesmierne dôle-
žité zápasy v boji o postup 
na majstrovstvá Slovenska. 
Obe stretnutia mali takmer 
identický priebeh. Zverenci 
trénera Gajdoša perfektne 
zvládli úvodné štvrtiny 

zápasov, v druhej a tretej 
časti hry mali mierne 
navrch hostia. Húževnaté 
Levice sme definitívne 
zlomili v poslednej štvrtine 
a po 21 bodových triumfov 
68:47 a 54:33 si tak výrazne 
priblížili účasť na majstrov-
stvách Slovenska. BBK 
- Levice 68 : 47, štvrtiny 

21:11, 15:15, 11:15, 21:6, fauly 
17:18, TH BBK 21/9. Body: 
M. Hronský 25, S. Urban 22, 
M. Špánik 11, R. Jancusko 5, 
A. Šimko 3, M. Lagin 2, P. 
Gajdoš, M. Kopas, D. Fišer, 
J. Crha, T. Belák, M. Miklo, 
F. Gombarčík. BBK - Levice 
54:33, štvrtiny 25:8, 8:8, 
8:10, 13:7, fauly 13:14, TH 

BBK 16/5. Body: M. Hronský 
14, S. Urban 13, M. Lagin 
10, A. Šimko 5, M. Špánik 
4, R. Jancusko 4, D. Fišer 
2,  P. Gajdoš 2, M. Kopas, 
J. Crha, T. Belák, M. Miklo, 
F. Gombarčík.  Žiakov BBK 
najbližšie 25. marca čaká 
dvojstretnutie na palubovke 
BSC Bratislava.  (aj)

Trojgólovú prehru sme si nezaslúžili
Horses Bánovce – Komárno 1:4 (1:2)

Líder z Komárna pri-
cestoval do Bánoviec akoby 
s vedomím, že sa mu nič 
nemôže stať. Hral laxne, 
čo zverenci trénera Slováka 
využili na úvodný nápor. Už 
v 1. minúte mohol otvoriť 
skóre Szabó, jeho pokus však 
zblokovala obrana hostí. 
O minútu neskôr unikol osa-
motený Jambor, ale Rožník 
jeho pokus vyrazil. V 3. a 4. 
minúte sa v dvoch tutovkách 
ocitol Olej, v prvom prí-

pade Rožník opäť svoj tím 
podržal, druhému pokusu 
chýbali centimetre. Hostia 
postupne prevzali iniciatívu 
a v 14. minúte ukázali, prečo 
sú na prvom mieste tabuľky. 
Po rohovom kope sa presadil 
Haša, ktorý vsietil prvý 
gól Komárna. Inkasovaný 
gól s našimi futbalistami 
zamával a už v 33. minúte 
po akcii Militosyana sme 
prehrávali 0:2. V 35. minúte 
nás vrátil do hry Mrocek, 

keď potrestal hrúbku inak 
fantasticky chytajúceho 
Rožníka. Bánočania po 
góle prevzali iniciatívu, ale 
skórovať sa im nepodarilo. 
Vstup do druhého dejstva 
vyšiel lepšie Komárnu, ktoré 
po chybe domácej obrany 
strelilo tretí rozhodujúci 
gól. Hostia až do konca 
stretnutia dokumentovali 
svoju kvalitu a v 85. minúte 
ešte upravili na konečných 
1:4, svoj hetrik skompleti-

zoval Militosyan. Hostia 
vyhrali zaslúžene, ale naši 
futbalisti si za sympatický 
výkon trojgólovú prehru 
nezaslúžili.           

Gól: 35.Mrocek – 
14.Haša, 33.,50. a 85 Milito-
syan. FC Horses Bánovce: 
Slijepčević – Kastelovič, 
Szabó, Halás, Bárta (81.
Golis), Mrocek, Jambor, 
Olej, Svatík, Gajdošík, 
(65.Arsenović), Líška (81.
Marko). (aj,mk)

Winter cup so 16 družstvami
Hráči bratislavského tímu Japonské 

pole sa 18. marca stali víťazmi už 
v poradí šiesteho ročníka volejbalového 
turnaja Winter cup. Súboj o prvé miesto 
dal bodku za turnajom, ktorý trval viac 
12 hodín. Maratón 44 volejbalových 
zápasov sa rovnako ako predošlé roky 
odohral v mestskej športovej hale, kde 
organizátori pripravili tri volejbalové 

ihriská. Na jednom z najväčších 
volejbalových turnajov zmiešaných 
družstiev bolo 16 tímov rozdelených do 
troch základných skupín, do vyraďova-
cích play off  stretnutí postupovalo osem 
tímov. Priaznivci volejbalu v našom 
meste sa združili do tímu Žigu Biguly, 
no družina okolo Ondreja Kubalu skon-
čila svoju púť už v základnej skupine. 

Keďže Winter cup je turnajom zmieša-
ných družstiev, v každom zápase museli 
na jednej a druhej strane figurovať 
minimálne dve ženy. Napriek tomu, že 
išlo o turnaj amatérov, kvalita stretnutí 
nebola vôbec nízka. Volejbalisti takmer 
z celého Slovenska a Moravy predviedli 
pod vysokou sieťou pekné výmeny, 
pozerať sa bolo na čo. (aj)

Bánovčan Branislav 
Štefánik je nielen spoluza-
kladateľom ale už 16 rokov aj 
spoluorganizátorom bánov-
ského festivalu Hory, cesty, 
ľudia. Je však hlavne váš-
nivým cestovateľom. V utorok 

28. marca od 18.30 h sa s ním 
a  jeho cestami po najvyšších 
vrchoch Európy môžete 
zoznámiť na prezentácii 
v rámci cyklu Šhokom svetom 
12 v  Mládežníckom centre 
ŠHOK pri ZŠ Gorazdova.   
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 Predám 2 izbový byt 
v BN. Tel. 0915 702 177.
 Prijmeme čašníčku na 
plný pracovný úväzok 
do hotelovej reštaurácie. 
Nástup možný ihneď . Tel. 
0904 261 555.
 Prijmem dispečera - aj 
zaučím, podmienkou je 
cudzí jazyk. Tel. 0905 606 
959.
 Predám garsónku v BN. 
Tel.  0915 702 177.

 Predám 1-izbový byt 
v  BN, veľkometrážny. 
Tel. 0905 498 306.
 Klietky pre chov 
prepelíc, králiky, činčily, 
pasce na líšky a  kuny, 
l iahne na vajíčka, 
odchovne pre kuriatka, 
krmítka a napájačky, 
robíme rozvoz po celom 
Slovensku, viac na www.
123nakup.eu . Tel.0907 
181 800.

INZERCIA

Mesto rozmiestňuje veľkoobjemové kontajnery

Bolí vás chrbát? Navštívte nás. Pravidelná masáž Vám pomôže 
odstrániť Vaše boľavé problémy. Stačí zavolať a dohodnúť sa!

STK Rybany, s.r.o. Rybany 2,95636 RYBANY      Tel.: 038/7692655
Otváracie hodiny PO-PIA: 6:30 hod až 16:00 hod.

TECHNICKÉ A EMISNÉ KONTROLY 
OSOBNÝCH A NÁKLADNÝCH VOZIDIEL

komplet cena TK+EK=45€, cena pre dôchodcov a ZŤP 38€

NERISKUJTE POKUTU A ABSOLVUJTE STK VČAS!

www.stkrybany.sk

Otvorenie cyklosezóny
s Vikingom na Jankov vŕšok

CTK Viking a CVČ vás 
pozývajú v nedeľu 26. marca 
od 9.30 h na otvorenie 
cyklosezóny na tradičnej 
trase z  Uhrovca na Jankov 

vŕšok. Aj na tomto XXXII. 
ročníku je účasť voľná, na 
vlastné riziko a  zodpoved-
nosť. Akcia prebieha za 
plnej cestnej premávky. 

mesto garáže záhradkárske 
osady

13. 
týždeň

D. a H. Ozorovce, 
M. Chlievany, 

Biskupice,  
Partizánska,   

Sever - Dubnička  
(nad Arttepom), 
Za firmou Gabor 

(pri CTZ)

Za slobodárňou
 (za SOŠS), 

Pod 
vodojemom

14. 
týždeň

D. a H. Ozorovce, 
M. Chlievany, 

Biskupice, 
Clementisova 

Sever - Dubnička  
(nad Arttepom), 

K Zornici (rodinné 
domy + garáže), 

Palkovičova

Nad 
slobodárňou 

(Partizánska), 
Nad 

vodojemom + 
Nemcov Járok

15. 
týždeň

D. a H. Ozorovce, 
M. Chlievany, 

Pribinova, 
J.Matušku 

(rodinné domy + 
garáže)

Svätoplukova - pri 
Bytovom družstve, 

Prednádražie 
- Trenčianska cesta

Ku splavu
- Hečkova, 
Pri splave 

16. 
týždeň

D. a H. Ozorovce, 
Biskupice 
- cintorín, 

Rumunská, 
Bernolákova

Svätoplukova
- za Motorestom 

Eso, M.R.Štefánika
- za lekárňou, 
Staré ihrisko

Ku splavu
- Kraskova, 
Pri splave

17. 
týždeň

D. a H. Ozorovce, 
M. Chlievany 

- cintorín, 
Ľ. Podjavorinskej, 
Hollého (rodinné 
domy + garáže), 

Murgašova

Ulica 
K nemocnici 40 

Ku splavu 
- Jahodová, 
Za Valchy, 

Zornica, MsNV

18. 
týždeň

D. a H. Ozorovce, 
Sládkovičova, 

J. Kráľa, 
Trenčianska cesta 
(rodinné domy + 

garáže na
 Družstevná), 

bytový dom pred 
obcou Dvorec 

Sever - pod 
Bytthermom 
(Cibislávska), 
Sever - pod 
autoškolou

Dub – nad 
autoservisom, 

Tatra, Za 
Valchy, 

Vinohrady

19. 
týždeň

Sládkovičova, 
Mila Urbana, 

 Mlynská, 
cintorín - Dvorec 

Sever - za 
slobodárňou NsP 

(Školská), 
Stred - Tajovského

Dub - pri 
starom 

ihrisku, Tatra, 
Vinohrady

Mesto Bánovce nad 
Bebravou od 13. týždňa 
(vrátane) rozmiestňuje 
(2 x ročne v zmysle zákona 
č. 79/2015 Z. z. o odpadoch) 
veľkoobjemové kontajnery 
(VOK), ktoré sú určené na 
likvidáciu výlučne objem-
ného odpadu od občanov. 
Ukončenie rozmiestnenia je 
naplánované v 19. týždni. 

Objemné odpady sú 
komunálne odpady, ktoré 
vznikajú pri nepravidelnej 
činnosti fyzických osôb 
- občanov a  ktoré nie je 
možné pre ich veľký rozmer, 
alebo presahujúci objem 
zberať do bežných zberných 
nádob zodpovedajúcich 
systému zberu komunál-
ních odpadov v meste. Pod 
pojmom objemné odpady 
rozumieme napr., starý 
nábytok, koberce, skrine, 
sedačky, dvere, postele, PVC 
krytiny, kočíky ... 

Do VOK nepatria: sta-
vebný odpad, konáre, tráva, 
lístie, papier, sklo, plasty, 
pneumatiky, elektroodpad 
ako napr. práčky, sporáky, 
chladničky, televízory a pod. 
Tieto uvedené odpady, môže 
občan celoročne bezplatne 
odovzdať (okrem drobných 
stavebných odpadov tie 
sú spoplatnené 0,015 €/
kg) na zbernom dvore 
fi rmy TEDOS Bánovce nad 

Bebravou s.r.o., na ulici Hol-
lého 1162/5 (při cintoríne) 
v  pracovných dňoch pon-
delok až piatok od 7.00 do 
17.00 h, v sobotu od 8.00 do 
12.00 h. Bližšie informácie 
na tel.č. 0940 637 832, ďalej 
info@tedos.sk, www.tedos.
sk .

Občan – držiteľ 
takéhoto odpadu, ktorého 
sa chce legálne zbaviť, je 
povinný zabezpečiť si jeho 
odvoz na zberný dvor na 
vlastné náklady. Vyššie 
uvedený odpad je možné 
odovzdať výlučne na vlastný 
občiansky preukaz !

Je zakázané likvidovať 
objemné odpady jeho nezá-
konným ukladaním, napr. 
na smetných stanovištiach,  
v  ich okolí, resp., mimo 
rozmiestnené VOK. 

Upozorňujeme 
občanov nášho mesta, že 
v  prípade zistenia osoby 
zodpovednej za nezákonné 
uloženie odpadu v  rozpore 
s  VZN. č. 91 o  nakladaní 
s odpadmi na území mesta 
Bánovce n/B. a  zákonom 
o  odpadoch, môže byť 
fyzickej osobe - občanovi 
uložená sankcia až do výšky 
1 500 eur!   

 Peter Baláž, 
 vedúci oddelenia 
 životného prostredia, 
 obchodu, dopravy a služieb

Hodina Zeme

Brigáda so „šhokermi“ v športovom areáli
Deväť statočných 
strávilo krásnu 
sobotu 11. marca 
v športovom areáli 
pri ZŠ Gorazdova. 
Pozbierali odpad, 
poukladali 
dlažobné kocky 
a pozametali 
skatepark. Na 
druhý deň v nedeľu 
deň brigády 
vyzbierali odpad 
okolo workoutu 
a po dvadsiatich  
rokoch prekopali, 
zarovnali a vyčistili 
časť atletickej 
dráhy. Ďakujeme 
dobrovoľníkom za 
pomoc!

    (šhok)

Ahojte  priatelia Zeme, 
i tento rok sme sa rozhodli pre 
zlepšenie nášho vlastného 
životného prostredia v meste 
zorganizovať v  sobotu 
25. marca od 10.00 do 14.00 
h, v rámci medzinárodného 
podujatia Hodina Zeme, 
verejný zber odpadu na 

sídlisku Dubnička. Dúfame, 
že v roku 2017 sa nám podarí 
opäť vyčistiť povodie potoka 
Dubnička i zelené plochy 
sídliska. Začíname pred 
Mládežníckym centrom 
ŠHOK na Gorazdovej ulici 
o 10. hodine. Zabezpečené 
budú pomôcky na zber 

(rukavice, hrable, vrecia) 
a  samozrejme občerstvenie. 
Tešíme sa na vás s  heslom: 
„Čím viac nás bude, tým viac 
smetí stihneme vyzbierať!“ 
 (šhok)

Verejný zber odpadu na Dubničke
Pridajte sa!Zapojte sa aj vy 

do najväčšieho 
environmentálneho 

podujatia na svete! 
V  sobotu 25. marca 
2017 o  20.30 h na 
jednu hodinu - Hodinu 
Zeme - zhasnite svetlá 
vo svojej domácnosti, či 
firme a  pridajte sa tak 
k miliarde ľudí po celom 
svete, k celosvetovej elite!

Spoločenské tance 
pre začiatočníkov II

Od 22. marca 2017 pre 
veľký záujem otvárame ešte 
jeden Kurz spoločenských 
tancov II spolu s tanečným 
štúdiom Bailador. Čaká 
vás ples, svadba, či iná 
spoločenská udalosť a  vy 
neviete tancovať? Zapojte 
sa do kurzu spoločenských 
tancov a naučte sa s nami 
tancovať waltz, valčík, 
tango, čaču, rumbu, polku. 
Kurz je určený pre úplných 

začiatočníkov, ale aj pre 
tých, ktorí si svoje tanečné 
zručnost i  potrebujú 
oprášiť. Pokiaľ sa chcete do 
kurzu zapojiť, ale nemáte 
s kým, ozvite sa nám a my 
sa posnažíme nájsť pre vás 
tanečného partnera. Od 
22. marca 2017 každú 
stredu o 20.00 h v MsKS! 
Viac na strbava@kultu-
rabn.sk alebo na info@
bailador.sk .
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týždenník
občanov mesta 
Bánovce nad Bebr.

www.smiechoty.sk

Viete v akej dobe žijeme? 
No predsa v elektrickej. 
Do práce chodíme 
s odporom, v práci sedíme 
v napätí a keď požiadame 
o zvýšenie platu, tak nás 
kopnú do zadku.

********
Viete, aký je rozdiel 
medzi svedkom, znalcom 
a sudcom? Svedok videl, 
počul ale nevie.Znalec 
nevidel, nepočul, ale vie.
Sudca nevidel, nepočul, 
nevie, ale rozhoduje.
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ROTAVATORY
KOSAČKY
KROVINOREZY
POSTREKOVAČE
ČERPADLÁ
DRVIČE
KOMPRESORY 
PLETIVÁ 
REBRÍKY 
NÁRADIE 
BOJLERY 

eshop: www.dompo.sk 

DOMPO

0907 342 633

Profesionálny invertor
a samostmievacia kukla

WORKER 150A SET - 184,-€
WORKER 180A SET - 199,-€

SNP 639/12, 95701 Bánovce nad Bebravou 

PROMO PONUKA

pri osobnom odbere
možnosť odskúšať

Nájdete nás v Bánovciach
(staré železiarstvo za Billou)

Pozvánka do divadla
VOĽBY 2020: 

Gágaji, táraji a prďúsi

Čerstvé predstavenie KOPY-
TOVCOV malo premiéru v  decembri 
2016 na bratislavskej Malej scéne. V kaba-
rete ožijú známe politické postavičky,  
prichádzajúce vo voľbách 2020 zachrániť 
Slovensko. Ambíciou predstavenia plného 
absurdného humoru je priniesť trochu 
zábavy do všedných dní.

Hrajú: Sáva Popovič, Ľudovít Jaku-
bove – Mravec, Ivo Hlaváček, Barbora 

Sásková, Zlatica Žárska. Súčasťou pred-
stavenia je hudobný hosť, ktorého meno sa 
dozviete priamo na predstavení.

Ako majú či nemajú vyzerať Voľby 
2020 sa dozviete vo štvrtok 27. apríla 
o  19.00 h v  MsKS na Ul. J. Matušku 
v  Bánovciach nad Bebravou, vstupné 12 
eur. Predpredaj vstupeniek je v  MsKS  
(0948 274  743), v Informačnom centre 
(0948 297 151) a v NS Aténa.


